

Yale University

(Йельский Университет)





It is a private research institution, 3 of the 9 colonial universities opened before the North-South war. Along with Harvard and Princeton-Yale is in the Big three " Ivy League». The University is located in new Haven — one of the oldest American cities in New England, in Connecticut.

(Это частный исследовательский вуз, 3 из 9 колониальных университетов, открытых ещё до войны Севера и Юга. Вместе с Гарвардом и Принстоном — Йель входит в Большую тройку «Лиги Плюща». Вуз расположен в Нью Хэйвэне — одном из самых старых американских городов Новой Англии, в штате Коннектикут)

History of Yale



Date of Foundation-1701. It was then that 10 priests received a Charter from the colonial authorities, allowing to begin the creation of a Collegiate School (as the University was originally named). The University bore this name for almost 18 years, before being renamed in honor of the entrepreneur who provided significant support to the College. The place was strictly disciplined. English was forbidden: students were allowed to use only Latin. This practice was used for more than 200 years (it was abolished only after 1931).

(Дата основания — 1701 год. Именно тогда 10 священников получили хартию от колониальных властей, позволяющую приступить к созданию Коллегиальной Школы (так изначально был назван вуз). Университет носил это имя почти 18 лет, до переименования в честь предпринимателя, оказавшего весомую поддержку колледжу. В заведении царил строгая дисциплина. Английский язык находился под запретом: студентам разрешалось использовать только латынь. Такая практика применялась более 200 лет (была отменена только после 1931 года).)

Yale University library

(библиотека Йельского университета)



The famous Yale library is the 3rd largest University library in North America, the 2nd largest among higher education institutions around the world. The University includes several large museums.

(Знаменитая библиотека Йеля — 3 по величине университетская библиотека в Северной Америке, 2 по величине среди высших учебных заведений всего мира. В состав вуза входит несколько больших музеев.)

Grove Street Cemetery



One of the oldest private cemeteries, called Grove Street, refers to the institution.
(Одно из древнейших частных кладбищ, именуемое Grove Street, относится к учреждению.)

The faculties of Yale

(факультеты Йельского университета)

University Until 1940, following the example of the oldest universities in the UK-Oxford and Cambridge, the University was divided into colleges, five hundred people in each. Each College-faculty from above looks like a rectangular stadium of buildings, with a green meadow in the center.

(До 1940 года по примеру старейших университетов Великобритании — Оксфордского и Кембриджского, было сделано разделение вуза на колледжи, по полтысячи человек в каждом. Каждый колледж-факультет сверху выглядит, как прямоугольный стадион из зданий, с зелёным лугом в центре.)



Notable alumni.

(Известные выпускники)



Сигурни Уивер
Sigourney Weaver



Хиллари Родэм Клинтон
Hillary Rodham Clinton



Хиллари Родэм Клинтон
TON
Hillary Rodham Clinton



Джордж Герберт Уокер Буш
George Herbert Walker Bush



Джордж Уокер Буш
George Walker Bush



Хиллари Родэм Клинтон
он
Hillary Rodham Clinton

Yale University is famous for its graduates, including: both President Bush, the Clinton couple, the famous actor David Duchovny and the star of the film "Aliens" - Sigourney weaver. Other scientists, politicians, businessmen, lawyers and artists are proud of their education.

(Йельский университет славится своими выпускниками, среди которых: оба президента Буша, супруги Клинтон, известный актер Дэвид Духовны и звезда фильма «Чужие» — Сигурни Уивер. Своим образованием гордятся и другие деятели науки, политики, бизнеса, юриспруденции и искусств.)

Why choose Yale University?

(Почему выбирают Йельский университет?)

Graduates of the University automatically get into the world elite. Yale University has built 3 observatories where graduates can continue their research: on the territory of the University, in the Republic of South Africa (Africa), in Argentina (South America). Training courses can be found on the Internet for free even before entering Yale University. They are accompanied by information about the merits and achievements of the Professor giving the lecture. Lectures, in addition to text, can be downloaded in video and audio formats. The campuses are trying to make super comfortable conditions for maximum return on the course. Professors-teachers without problems are available for consultation of students. Studying at Yale involves writing several scientific papers, and so the libraries here do not close until almost morning. Reading rooms are conveniently planned and computerized. Public transport between the objects of the University is organized around the clock and free of charge.

(Выпускники вуза автоматически попадают в мировую элиту. Йельский университет возвёл 3 обсерватории, где выпускники могут продолжать исследования: на территории вуза, в Южно-Африканской Республике (Африка), в Аргентине (Южная Америка). Обучающие курсы можно, ещё до поступления в Йельский университет, найти в интернете бесплатно. К ним прилагается информация о заслугах и достижениях профессора, читающего лекцию. Лекции, помимо текста, можно скачать в видео и аудио форматах. В кампусах стараются сделать суперкомфортные условия для максимальной отдачи от курса обучения. Профессора-преподаватели без проблем доступны для консультаций студентов. Учёба в университете Йеля подразумевает написание нескольких научных трудов, и поэтому библиотеки здесь не закрываются почти до утра. Читальные залы удобно спланированы и компьютеризированы. Общественный транспорт между объектами вуза организован круглосуточно и бесплатно.)